

Date : April 22,2021

التاريخ :22 ابريل 2021م.

Sub: Decision of the Board of Directors to approve the Financial Results for Quarter 1 ended 31st March 2021

The un-audited Financial Statements for the Quarter-1 ended 31st March 2021 were approved by the Board of Directors of A'SAFFA FOODS SAOG in the meeting held on April 22, 2021.

Performance Review

Kind Regards,

Sales for the quarter ended 31st March 2021 was RO.7,811,966/- as compared to RO. 8,097,959/- during the same period of 2020. Net Profit (consolidated) of RO.422,413/- has been achieved during 1st quarter of 2021 as compared to Net Profit of RO.461,312/- for the same period of last year.

الموضوع: قرار مجلس الإدارة باعتماد النتائج المالية للربع الأول للفترة المنتهية في 31 مارس 2021م.

أنعقد اجتماع مجلس إدارة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع، في يوم الخميس الموافق 22 أبريل 2021م وقرر أعضاء مجلس الإدارة اعتماد النتائج المالية غير المدققة للربع الأول في الفترة المنتهية في 31 مارس 2021م.

عرض الأداء

بلغت مبيعات الشركة للربع الاول المنتهية في 31 مارس 2021م، مبلغ وقدره -/7,811,966 ريال عماني في عماني مقارنة بمبلغ وقدره -/2020م، وبلغ صافي الربح نفس الفترة من عام 2020م، وبلغ صافي الربح (الموحد) خلال الربع الاول من عام 2021م، مبلغا وقدره -/422,413 ريال عماني مقارنة بمبلغ وقدره -/461,312 ريال عماني عن نفس الفترة من عام 2020م.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari Chief Executive Officer المهندس/ محمد بن سهيل الشنفري الرئيس التنفيذي



















